

Instructions of Use	Products /Color	طريقة الإستخدام
<p>Antibacterial and antiviral, disinfects surfaces, helps protect against bacteria, maintains cleanliness, and eliminates odor-causing germs.</p> <p>How to Use</p> <p>1- Spray on surfaces to be cleaned, such as hard furniture, porcelain and ceramic surfaces, tiles, walls, tables, and can be used on wood.</p> <p>2-Rub the materials and wipe with a clean cloth</p>	<p>NO VIRUS</p> <p>H2</p>	<p>مضاد للبكتيريا والفيروسات يعقم الأسطح ويساعد على الحماية من البكتيريا ويحافظ على النظافة ويتخلص من الجراثيم المسببة للروائح.</p> <p>طريقة الإستخدام:</p> <p>١- يرش على الأسطح المراد تنظيفها من الأثاث الصلب، اسطح البورسلان والسيراميك، البلاط الجدران الطاولات، ويستعمل على الخشب.</p> <p>٢- فرك المواد ومسح ممدليل نظيف</p>
<p>Wood and Parquet Cleaner and Protector</p> <p>Cleans gently - protects wood - gives it a natural shine. Ideal for wood floors, parquet, doors, furniture, and paneling.</p> <p>How to Use:</p> <p>Pour an appropriate amount into a mopping bucket, then wipe floors with a clean cloth or soft mop. Lasting protection. Natural shine</p>	<p>Wooden care</p> <p>H7</p>	<p>منظف وحامي للخشب والباركيه</p> <p>ينظف بلطف - يحمي الخشب - يمنحه لمعاناً طبيعياً. مثالي للأرضيات الخشبية، والباركيه، والأبواب، والأثاث، والجدران الخشبية.</p> <p>طريقة الاستخدام:</p> <p>صب كمية مناسبة في دلو المسح، ثم امسح الأرضيات بقطعة قماش نظيفة أو ممسحة ناعمة. حماية تدوم طويلاً. لمعان طبيعي.</p>
<p>Our concentrated window cleaner is designed to provide a crystal-clear shine to your windows with minimal effort. From streak-free formulas to eco-friendly solutions, our product range meets all needs, ensuring excellent results on any glass surface.</p>	<p>G-Bright</p> <p>H6</p>	<p>منظف النوافذ المركز هو منتج مصمم لتوفير لمعان بلوري لنوافذك مع الحد الأدنى من الجهد. من التركيبات الخالية من الخطوط إلى الحلول الصديقة للبيئة، يوفر منتجنا مجموعة تلي جميع الاحتياجات مما يضمن نتائج ممتازة على أي سطح زجاجي.</p>
<p>Pour into a spray bottle after mixing. Spray as you would a ready-made product.</p> <p>Additional tips:</p> <p>Use after cleaning to leave a fresh scent.</p> <p>For a longer-lasting effect, lightly spray curtains or upholstery from a suitable distance (test on a hidden area first). Avoid overspraying to prevent the scent from becoming unpleasant for guests.</p>	<p>AIR KONTROL</p> <p>AK</p>	<p>يجباً في بخاخ بعد الخلط. يرش بنفس طريقة المنتج الجاهز.</p> <p>نصائح إضافية:</p> <p>يستخدم بعد التنظيف لتترك رائحة منعشة.</p> <p>للحصول على تأثير أطول، يمكن رش الستائر أو المفروشات بخفة من مسافة مناسبة اختباراً على منطقة مخفية أولاً). تجنب الإفراط في الرش حتى لا تصبح الرائحة مزعجة للنزيل.</p>
<p>A powerful foaming cleaner containing a blend of acids and a strong bathroom disinfectant that removes limescale and stubborn dirt. It prevents limescale buildup and eliminates bacteria. Specifically designed for deep cleaning and removing tough deposits.</p> <p>How to Use:</p> <p>Spray onto a sponge and scrub the entire toilet bowl and surfaces.</p> <p>Rinse thoroughly with water after cleaning.</p>	<p>SPC</p> <p>H3</p>	<p>منظف رغوي فعّال يحتوي على مزيج من الأحماض ومعقم قوي للحمامات يزيل الكلس والأوساخ العنيدة - يمنع التكلس ويقضي على البكتيريا مصمم خصيصاً لتنظيف الحمامات بعمق وإزالة الرواسب الصعبة.</p> <p>طريقة الاستخدام:</p> <p>يرش على إسفنجة ويفرك به كامل المراض والأسطح يشطف جيداً بالماء بعد التنظيف.</p> <p>لا يُستخدم على الرخام</p>
<p>Non-acidic bathroom disinfectant</p> <p>For use on bathroom floors, showers, walls, and hard surfaces requiring disinfection.</p> <p>How to Use:</p> <p>Put in a spray bottle.</p> <p>Spray onto a sponge and scrub the entire toilet bowl and surfaces.</p> <p>Safe on marble.</p> <p>Complete cleaning. Effective protection.</p>	<p>NDR</p> <p>H4</p>	<p>مطهر حمامات غير حمضي</p> <p>يُستخدم لأرضيات الحمامات غرف الاستحمام الجدران والأسطح الصلبة التي تتطلب التعقيم.</p> <p>طريقة الاستخدام:</p> <p>يوضع في بخاخ (Sprayer).</p> <p>يرش على إسفنجة وتفرك به كامل المراض والأسطح.</p> <p>آمن على الرخام.</p> <p>نظافة كاملة. وقاية فعّالة.</p>
<p>Used to remove stains, odors, and bacteria.</p> <p>Specially designed to penetrate and clean even the toughest toilet bowl grime.</p> <p>How to Use:</p> <p>Place inside the toilet bowl and leave for 5 minutes, then clean with the included brush.</p> <p>Keep your toilet fresh and hygienic with minimal effort."</p>	<p>TPC</p> <p>H5</p>	<p>يُستعمل لإزالة البقع، الروائح، والبكتيريا.</p> <p>ومصمم خصيصاً لاختراق وتنظيف أصعب الأوساخ في المراض.</p> <p>طريقة الاستخدام:</p> <p>يُوضع داخل كرسي المراض ويُترك لمدة ٥ دقائق ثم يُنظف بالفرشاة المخصصة.</p> <p>حافظ على مراضك منتعشا وصحياً بأقل جهد ممكن.</p>

ROOM CLEANER
منظف الغرف

BATHROOM CLEANER
منظف حمامات

FOR MORE INFORMATION ٧٠/٦١٤٩٠٥

للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بالرقم التالي.